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Verslag: Wijkplatform West  

Vergadering: 7 december 2021 per Teams 

Tijd: 19.00 uur 

 

1. Opening 
 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom, in het bijzonder als nieuw lid mw 
Van de Weert. 
 

2. Vaststelling van de presentielijst 

Aanwezig; hr Bos, hr  Doppenberg (boa/politie), mw Gardenier (gemeente), hr Van Gastel (gemeente), hr. 

Geurts,  hr Op ‘t Hof (voorzitter),  mw Methorst, mw Tilborg (gemeente; notuliste),, mw Van Vreeswijk, mw 

Van de Weert, hr Van Walbeek (Woonstede) 

Afwezig zonder kennisgeving:  mw Van Bentum; hr Den Braber, hr Hendrikse 

Afwezig met kennisgeving: hr Ruigrok, hr Comans, mw Vogel 

Mevr. Methorst heeft aangegeven het Wpf te gaan verlaten. Als er 1 februari een fysieke bijeenkomst is, zal 

zij nog aanwezig zijn om afscheid te nemen. 

Mevr. Gardenier brengt in de loop van de vergadering de groeten over van wethouder Van Deelen, die niet 

aanwezig kan zijn. 

  

3.  Vaststelling van de agenda 

De voorzitter vraagt aan mw Van Tilborg of zij bereid  is aantekeningen van de vergadering te maken omdat 

de secretaresse afwezig is. Na haar bereidheidsverklaring spreekt hij zijn dank daarvoor uit. 

Op voorstel van de voorzitter wordt de mail van vandaag  over de drempels op de Stationsweg onder punt 

14c van de agenda behandeld..   

 

4.  Insprekers (19.00-19.30) 

Er zijn geen insprekers. Er is een verzoek aan de redactie van LetOp uitgegaan, maar er is geen reactie 

ontvangen. 

 

5. Ingekomen stukken 

Geen vragen of opmerkingen. 

 

6.  Uitgegane stukken 
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Geen vragen of opmerkingen. 

 

7. Vaststelling datum vergadering met Wpf –Oost D.v 1 februari 2022 

Iedereen is akkoord.  

 

8.  Vaststelling vergaderrooster 2022 (29 maart; 7 juni; 27 september; 6 december) 

Iedereen is akkoord. 

 

9.  Vaststelling verslag van 1-6-2021 als bijgewerkt verslag  

Naar aanleiding van pagina 3:  - actie gemeente: voor het punt Stationsweg wordt verwezen naar de   

binnengekomen mail. Zie agendapunt 14c. 

 -  actie Van Walbeek: Woonstede heeft vragen beantwoord. Afgehandeld. 

-  actie gemeente:  politieactiepunt is uitgezet. Afgehandeld. 

Het verslag wordt zonder verdere opmerkingen goedgekeurd en vastgesteld.  

 

10. Vaststelling verslag met Wpf-Oost en burgemeester van 28 september 2021  + nieuwe notities 

Wijkplatform Scherpenzeel 

De volgende opmerkingen worden gemaakt: 

-  Mw Gardenier heeft een en ander uitgezet in het kader van het project foodvalley.  

-  Mw Van Tilborg heeft de contactpersonen aan de kerken doorgestuurd. 

- Hr Van Gastel heeft met Anita Overeem gefietst. Hij meldt dat het probleem begrepen is, maar 

een oplossing op korte termijn is lastig. Verbreding van het fietspad kan zomaar niet. Er zullen 

kleine reparaties mogelijk zijn, maar er is geen ruimte voor grootschalig onderhoud/ 

veranderingen.     

- Er is terugkoppeling geweest naar hr Op ’t Hof aangaande munitieresten uit WOII.  

 

Op de vervolgvergadering van 1 februari wordt ook op dit verslag teruggekomen. 

 

11. Doornemen lijst actiepunten 

Zie punt 9. 

 

12. Kwestie vuilniszakken Weijdelaar 

Er hangen gedurig bij de Weijdelaar weer buiten aan de containers vuilniszakken voor plastic. In 

samenspraak met de boa is in het verleden een brief uitgegaan met het verzoek om de zakken daar niet op 

te hangen.  Deze actie zal opnieuw ingezet worden. Actie: gemeente. 
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Mw Methorst vraagt of de nieuwkomers dit ook weten. Mw  Gardenier zegt dat ze niet apart worden 

geïnformeerd, maar wel in het algemeen zoals elk adres. 

 

13. Toelichting en uitvraag verkeersonderzoek ‘Zuid’: ontsluiting Nieuwe Koepel en nieuwe supermarkt 

Mw Gardenier geeft een toelichting. Er komen twee klankbordgroepen, 1 bestaat uit leden van de 

gemeenteraad en 1 gaat bestaan uit  inwoners van Zuid (ook uit Wpf) , van Centrum en de ondernemers. 

Verschillende scenario’s komen ter tafel, deze worden gemaakt door een verkeerskundig bureau en 

voorgelegd aan de klankbordgroepen. Daarna wordt een plan geschreven. Op de vraag naar de interesse 

binnen het Wpf zijn twee leden, mw Van de Weert en hr Op ‘t Hof, bereid om aan een klankbordgroep deel 

te nemen. 

Mw Gardenier geeft aan dat er een verkeersonderzoek gaat komen , waarin verscheidene scenario’s 

worden opgesteld. Deze worden dan besproken in de klankbordgroepen waarbij de knelpunten aan de 

orde zullen komen. Het is zaak dat er gestreefd wordt naar een goede afspiegeling van de desbetreffende 

wijken. Het Wpf heeft hier een grote rol, om te komen tot een goede keuze van de klankbordleden. 

De volgende aandachtspunten worden vanuit de Wpf-leden aangedragen: 

- ontsluiting vanuit de nieuwe wijk Heyhorst/Koepellaan/ Nieuwstraat  

- contact met Woudenberg (afsluiting Laagerfseweg?)   

- knelpunt Holevoetlaan/ Nieuwstraat/ Grebbelaan 

- parkeren bij Vierzinnen 

- fietspad langs Koepellaan (fietsende schoolkinderen (met ouders) naar Wittenbergschool en 

Korenmaat) 

 

14. Mededelingen 

 a. van de zijde van de politie 

Hr Doppenberg heeft geen bijzonderheden te melden. Op de vraag van mw  Van  Vreeswijk naar de stand 

van zaken aangaande het vuurwerk, kan hij meedelen dat er 9 meldingen zijn binnengekomen. Het heeft 

alle aandacht. Tot nu toe gaat het om 3 constateringen van afsteken en 1 inbeslagname. Het valt dus nog 

mee.  Op de opmerking dat het wel om hard en zwaar vuurwerk gaat, stelt hij vast dat het bijna allemaal 

illegaal vuurwerk is, want er is geen verkoop. Hij verzoekt om aandacht van de leden hiervoor en direct 

melding te doen.  Op de vraag van hr Op ’t Hof naar de drugshandel en het alcoholprobleem in hert dorp 

meldt hij dar er weinig is veranderd. De hot-spots zijn bekend.  

b. van de zijde van de woningbouwvereniging 

-  Hr Walbeek doet verslag. Woonstede voelt de behoefte om het overleg met de huurders te verbeteren. 

Vragen als: Wat ontbreekt er? Welke onderwerpen en vragen leven er en welke ideeën zijn er?, moeten 

ergens aan de orde kunnen komen. Het doel is betere vertegenwoordiging van de huurders. Er wordt 

gedacht aan een beperkte groep (3 à 4 huurders) samen met gemeente en Woonstede.  Op de vraag wie er 

interesse heeft, meldt mw Methorst zich. Haar gegevens zullen gedeeld worden met mw Overeem. Actie: 

Woonstede en gemeente.  Dit is afgehandeld. 

Er ligt dus een voorstel om apart overleg te organiseren tussen huurders en Woonstede/gemeente. Actie: 

Woonstede/gemeente. 
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-  Wat de voortgang aangaande de Vierzinnen betreft, wordt meegedeeld dat  er van de 10 woningen nog 4 

bewoners geherhuisvest moeten worden. Dit is echter stil komen te liggen. Mensen hebben urgentie 

stadsvernieuwing, maar er zijn meer urgenties (statushouders), die gaan voor. Er wordt naar andere 

oplossingen gekeken zoals tijdelijke woningen in samenspraak met de gemeente bijvoorbeeld. Hopelijk kan 

in januari meer verteld worden. Het plan was om in februari alles leeg te hebben, maar dat gaat niet 

lukken.  

Op de vraag van hr Op ’t Hof waarom de daken van deze huizen met netten zijn afgedekt, wordt uitgelegd 

dat dit in het kader van wetgeving flora en fauna is. Er mogen zich geen vogels in de huizen nestelen, 

anders is sloop verboden. Daarom zijn er na informatie van de bewoners netten geplaatst. Hierna verlaat hr 

Walbeek de vergadering. 

c. van de zijde van de gemeente 

Hr Van Gastel licht een en ander aan de hand van de toegezonden mail toe. Op wens van de aanwonenden 

wordt er 1 verkeersdrempel op de Stationsweg aangelegd. Er is een keuze tussen twee geschikte posities 

waar de minste geluidsoverlast is en de snelheid gebroken wordt. Links en rechts van de ingang naar 

loonbedrijf Schimmel. De hulpdiensten zijn op de hoogte gebracht en hebben goedkeuring verleend.  Eind 

eerste helft van het nieuwe jaar staat aanleg op de planning.  

Na enige discussie gaat de voorkeur van het Wpf uit naar locatie 2 (tegenover wandelpad Witte Hek) met 

zo mogelijk een zebrapad. Actie: gemeente. 

Er is een gesprek geweest met de heer Vlastuin. Dit is goed verlopen. Met de heer Ruigrok zal als 

betrokkene nog contact worden opgenomen. Actie: Van Gastel. 

Het wordt zinvol geacht om ook de om- en aanwonenden naar hun mening te vragen. Er wordt eerst 

gekeken naar de mogelijkheid van een zebrapad voordat de brief verstuurd wordt. Actie: gemeente. 

 

15. Wijkschouw en stand markt 

Op  13 oktober hebben de heren Den Braber en Op ’t Hof op de markt gestaan. Alle folders zijn nu bijna op. 

Na de vergadering van 1 februari dienen eventueel nieuwe folders gemaakt te worden. Actie: allen. 

Verder wordt dit punt naar 19 maart verschoven. 

 

16. Rondvraag 

- Mw Methorst vraagt of zij een vervanger kan regelen. Iedereen stemt ermee in dat er nog ruimte is voor 

een nieuw lid en juicht inspanningen hiervoor door een vertrekkend lid toe.  

- Mw Van de Weert zegt dat er dingen fout gaan met betrekking tot de rekeningen van de grijze kliko. Zij 

heeft geen rekening gehad terwijl bij anderen in de wijk er een rekening was met teveel momenten van 

leging. Bij de leden zijn er geen signalen in deze zin, maar het is goed om dit in de gaten te houden. Mw 

Gardenier wijst op de mogelijkheid van inloggen op mijnscherpenzeel.nl. omdat er niet altijd een rekening 

op papier komt.  

- Mw Van Vreeswijk geeft dat dat ze het antwoord van de gemeente niet bevredigend vindt naar aanleiding 

van haar vraag over de parkeerplaatsen die in verband met de bomen niet worden gebruikt.  Ze kreeg 

hetzelfde antwoord als negen jaar geleden. Er zijn inmiddels wel handtekeningen verzameld en er is een 

brief gestuurd. Het antwoord was te algemeen. 
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- Hr Doppenberg (boa) meldt dat de tijdelijke inhuur (hr Stenissen) stopt en de nieuwe boa (Tanja) 

donderdag 9 december begint. Voor de mailwisseling dient voortaan het mailadres 

handhaving@scherpenzeel.nl gebruikt te worden. Actie: allen. 

- Hr Op ’t Hof vraagt of er nog drie stokken over zijn voor het einde van de Koepellaan. Deze ironisch 

bedoelde vraag doelde ook op de wel zeer provisorische bladkorven die Scherpenzeel in vergelijking met 

omliggende plaatsen gebruikt.  Mw Van de Weert wijst er in dit verband op dat bij ongunstige wind de 

meeste bladeren weer op de straat belanden. Er zou naar betere korven moeten worden uitgekeken. Hr 

Van Gastel merkt op dat ongemakken die betrekking hebben op de openbare ruimte, via Reppido gemeld 

kunnen worden.  Dit laat betere bladkorven echter onverlet. Actie: gemeente. 

 

14. Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde, sluit de voorzitter de digitale vergadering na zijn dank uitgesproken te 

hebben aan de deelnemers voor hun betrokkenheid.  

 

 


